
Referat styremøte 15.05.2023 

Tilstede: Heidi Linnerud, Mette F. Ystrøm, Sissel M. Harms, Anne Lise Storkjørren, Anne-Mari Myrèn, 

Yvonne Haglund og Camilla Rødland. 

Ikke meldt frafall: Camilla Klufterud 

 

32/23 Godkjenning av referat 

- Ok 

- Anne Lise kjøper 4 spotskinner og krok til utgangsdøra på Clas Ohlson 

33/23 Økonomi 

- God 

- 326 medlemmer pr 14.05.23 

- Innkjøp av pistol, våpenskap og patroner; 5679,- 

- Innkjøp olje til verandaen 

34/23 Kurs 

- Påmelding til utstillingskurset går trått… Vi må fortsette å dele, gjerne hos andre 

hundeklubber dersom det er tillat       

- 1 ledig plass på NW-kurset førstkommende helg. 

- Blodspor VG 18.-20.08.23 . Bomavgifter legges til i kursavgift. - Sissel legger ut kurset etter 

19.05.23 

- Brukslydighet 16.-17.09.23 – legges ut i juni 

- Heidi L. og Janne L. kan holde kurs for klubben 

- Heidi Gundelsby forespørres om å holde valpekurs. 

- Torunn Olsen forespørres om å holde Rallykurs. 

- Beathe Riise og Michelle Riise Hvistendahl forespørres om div kurs. 

- Sissel hører med IGP/RIK om noen der ønsker å holde nybegynnerkurs. 

- Skal vi ha noen form for innekurs i høst/vinter? Foredrag/førstehjelp/styrke/stretch? 

- Camilla sjekker opp ifht hvilke regler/krav som gjelder for kursinstruktører i RAHK. 

- Styret godkjenner søknad fra Heidi Gundelsby om å få dekket utgifter til NKK trinn 1-kurs. 

35/23 Gressklipping 

- Styret går inn for å kjøpe parkklipper med frontaggregat. Camilla tar kontakt med 

Sogneselskapet og ber om et godt tilbud, som inkluderer serviceavtale og opplæring. 

- Anne-Mari tar kontakt med Marker Sparebank for å høre om de vil være med på en spleis ved 

kjøp av ny klipper. 

36/23 Hundens dag 

- Match Show, Anne-Mari kontakter Hans Ole Stenbro og spør om han vil dømme det. 

- Barn og hund, Linn-Jeanette har sagt ja til å dømme det, forutsatt at hun ikke er nyoperert 

      

- Besøk av NRH-Sissel spør Toril Vik. 

- NW? 

- Overværsøk i skogen? 



- Innkallingkonkurranse? 

- Gjeting? 

- Flere forslag tar styret via messenger 

37/23 Arbeidsfordeling, styret 

- Kiosk: Anne-Mari Myrèn 

- Tygg/godbit/utstyr: Heidi Linnerud 

- Hjemmesida: Sissel M. Harms og Camilla Rødland 

- Vipps: Mette F. Ystrøm 

- Orden på huset og vaskelister: Camilla Rødland 

- Nøkkel- og låsansvar: Heidi Linnerud 

- Våpenansvarlig: Anne-Mari Myrèn og Heidi Linnerud 

38/23 Fordeling av nødvendige gjøremål i hus/garasje/containere. 

- Yvonne og Camilla fremmet forslag om at de forskjellige gruppene må være med å holde 

klubbhus og utstyr i orden. De foreslo å lage en vaskeliste, der gruppene får tildelt uker hvor 

de skal vaske i klubbhuset utfra en oppsatt sjekkliste. Det foreslåes også, i sammenheng med 

en mail fra KPO ang containere, at Camilla trommer sammen til en felles rydde- og 

organiseringsdugnad med gruppene. Der skal det være innkjøpt reoler som kan settes inn, slik 

at det er enkelt å organisere alt utstyret vi har.  Og at alle da får et større eierskap til utstyr og 

orden i utstyret. Her foreslåes det også  bilder/god merking, slik at det er enkelt å holde 

orden       

- Trond tar fortsatt på seg jobben med å kjøre søppel       

39/23 Treningstider 

- Camilla fremmet et forslag om å flytte MT til mandager fra høsten av, og at IGP/RIK-gruppa 

fpr torsdager som sin faste treningsdag. Styret stemte for det. 

40/23 Innkjøp 

- Det er behov for å kjøpe inn litt diverse småting til klubbhuset. Dette er ting vi kan kjøpe på 

Europris. Anne-Mari søker om et bedriftskort der, slik at det blir enkelt å handle der. 

41/23 Eventuellt 

- Håkon har bytta filter ifbm at vannet var vekk i kjelleren. Han jobber videre med dette, da han 

frykter at det er noe feil med vannpumpa… 

- Camilla snakker med Torunn og sin bror ifht skilta vi ønsker å få opp om at alle må plukke opp 

bæsj/sneiper/snus! 

NESTE STYREMØTE 15.06.23 KL 19.00 

 

Camilla Rødland 15.05.2023 

 


